
REUNIÓ DE FAMÍLIES DELEGADES 03/11/2023
Temes tractats
Durant la reunió de delegades d’avui, a data 3 de novembre de 2023, iniciada a les
14.45h i finalitzada a les 16h, hem tractat els següents temes.

– Hem explicat quins són els objectius de dur a terme el projecte de famílies
delegades i quines són les funcions de les delegades de curs.

– Hem demanat permís a les delegades per posar el noms al bloc de l’escola i
també, per penjar aquesta acta al bloc.

– Hem explicat que pròximament s’haurà de constituir el nou Consell Escolar, tot
incidint amb qui el forma i que s’han de renovar 3 representants de les famílies.
Farem un sorteig de famílies per tal d’estar a la mesa electoral. Animem a
presentar candidatura per ser-ne membre. Les eleccions del consell seran el 22 i
el 23 de novembre (a l’edifici d’infantil, el 22 de novembre de 9h a 9.30h i el 23 de
novembre, de 16h a 16.30h; a l’edifici de primària, el 22 de novembre de 15.45h
a 16.15h i el 23 de novembre de 8.45h a 9.15h). El 4 de desembre farem la
constitució d’aquest Consell Escolar. També hem demanat persones voluntàries
per estar a les meses.

– Hem explicat que a Carme Simó s’estan fent obres per aixecar la tanca (1.60
metres d’alçada). També, informem que tenim permís preferent fins el curs 25-26
de tallar el carrer Sots-Tinent Navarro de dilluns a divendres des de les 8.30h del
matí a les 16.30h de la tarda. A més a més, a partir d’ara, tindrem les dues portes
d’accés al pati a la mateixa banda (mateix carrer) i tindrem dues tanques movibles
per a poder tallar el carrer.

– Hem informat que a partir del pròxim dilluns 6 de novembre, comencen les classes
de català per les tardes per a famílies. Arran d’aquest tema, hem dit que si algunes



famílies tenen interès perquè a l’escola es facin xerrades d’alguns temes, que ens
informin. Es podria crear una comissió de famílies per a dur a terme aquesta tasca.

– Hem informat que el pròxim dimecres 8 de novembre farem el taller de creació de
noves baixebags.

– La presidenta de l’AFA demana col·laboració per poder augmentar-la. Explica que
es treballa a partir d’equips de treball i necessiten personal. Alguns d’aquests
equips són l’equip verd, el d’extraescolars o el de la plaça Carme Simó. L’AFA
proposa fer una assemblea i un berenar compartit amb alguna activitat a Carme
Simó. S’explica què subvenciona l’AFA: autocar de colònies, material com el
manipulatiu de matemàtiques, material lúdic, etc. Es decideix fer una assemblea
el 24 de novembre a les 14.45h i després es farà un berenar a Carme Simó.

– Expliquem el motiu pels quals hem creat els girasols a les escoles, pel lema
#tambéhivullanar i que significa aquesta acció.

– Per part de les famílies, demanen que des de l’escola arribin les carpetes i també
que intentem que la comunicació arribi més a les famílies.


